
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 7. april 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 235
Er ministeren bekendt med, at Bidstrupskovene, der netop er udpeget til naturnational
park, oprindeligt er købt af staten med formålet om at opretholde friluftslivet uhindret, 
og hvad har ministeren tænkt sig at gøre, hvis der stilles begrænsninger til adgang og 
friluftsliv af hensyn til udsatte græssere, når området bliver naturnationalpark?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Jacob Jensen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jacob.Jensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Christian Schmidt
formand
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